
 

  
Van: Maria Stam [mailto:mariastam.pro@gmail.com]  
Verzonden: dinsdag 8 mei 2018 9:09 
Aan: griffie <griffie@sliedrecht.nl> 
 

Onderwerp: Mondelinge vragen art.38 - Uitbesteding exploitatie tweevlaksborden 
  
Beste griffie, 
  
Bij de ingekomen stukken bevindt zich de beantwoording van schriftelijke door onze fractie 
gestelde vragen over de exploitatie van A0-borden en tweevlaksborden. 
Voor de aankomende raad heeft onze fractie onderstaande mondelinge vragen over dit 
onderwerp: 
  
- Uit uw beantwoording blijkt dat de kosten met de nieuwe regeling niet zoveel 
verschillen van de kosten van de oude regeling. Toch stelt Toneelgroep 'Onder Ons', dat zij 
eerder in totaal € 181,20 betaalde voor de vergunning en de posters. De borden mochten 
toen drie weken blijven staan. Met de nieuwe regeling was zij (mede doordat plaatsing door 
Centercom een groter formaat posters vereist) in totaal € 684,32 kwijt voor slechts twee 
weken plaatsing. Hoe staat dit in verhouding tot de tarieven die u noemde in uw 
beantwoording? 
  
- Uit uw beantwoording blijkt dat voor SOJS een uitzondering geldt op de regel. Hoewel PRO 
Sliedrecht niet tegen deze afspraken is, willen wij wel graag weten waarom er voor is 
gekozen om deze uitzondering alleen voor SOJS te doen gelden en niet breder te trekken 
naar andere Sliedrechtse niet-commerciële verenigingen? 
  
- U geeft aan dat het college van plan is om de gevolgen van het besluit te bespreken en 
eventuele negatieve gevolgen in kaart te brengen. Kunt u een uiterlijk termijn geven 
wanneer de raad antwoord mag verwachten op uw bespreking van dit onderwerp en de 
uitkomst van de in kaart gebrachte informatie?  
  
Bij voorbaat dank voor uw tijd. 
  
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van PRO Sliedrecht. 
  
Maria Stam 
Raadslid PRO Sliedrecht 
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